
 
      Referat bestyrelsesmøde I Nordstjernen 
                 Mødetid: Mandag d. 6. februar kl. 17-19 

Mødested: Nordstjernen 
Deltagere: Kristian Haupt Madsen, Semih 
Dyrløv Caglar, Sofie Bylov, Henri Larsen, Lise 
Wegge og Heidi Gram.  
Afbud: Cecilie Roland 
 

Nr. Punkt: B: Beslutning D: Drøftelse O: Orientering 
 

 

1. Nyt fra leder O 
Heidi orienterer angående: 
Økonomi: Vi er gået ud af 2022 med et overskud. Vi kan 
desværre ikke få overskuddet med over i år.  
Børnetal: Lige nu har vi 103 børnehavebørn og 29 
vuggestuebørn. Vi skal af med 42 børn til 1. april. Det er 
en storgruppe. Mellemgruppen i børnehaven er ved at 
være fyldt op allerede i løbet af sommeren. Derfor skal der 
i MED findes en løsning, hvordan vi kan holde stuerne på 
20 børn.  
Personale: Vi har haft en del sygemeldinger. De fleste er 
på vej tilbage igen. 
Pr. 1/4 rykker Annika tilbage til vuggestuen på lynet. 
De midlertidige ansættelser vi egentlig havde tænkt som 
ekstra timer, har dækket de sygemeldinger der kom.  
Idet Stefan er blevet ansat som souschef d. 1/12-22, skal 
vi gennemgå vores økonomi og se om vi kan ansætte en 
pædagog mere. 
Til efteråret går Tina Larsen og Lise lund i gang med et 
diplom modul i sprog.  
  

 

2. Nyt fra TR  
 

 

3. Fotograf fremover B 
Det besluttes, at der fremover ikke tilbydes 
portrætbilleder.    
Der bliver taget gruppebilleder. 

 

4. Årshjul-politikker B 
Der besluttes, at gennemgå to politikker hver gang. Næste 
gang bliver det syge- og solpolitik.  
 

 

5.   Generalforsamling D 
Vi drøfter den kommende generalforsamling, der er 
mandag d. 24. april kl. 18-20.  
Semih og Sofie er på valg. 
Semih genopstiller ikke. Sofie genopstiller.   
Vi slutter af på stuerne, hvor personalet fortæller om 
dagligdagen, evt. hvordan der arbejdes med sprog og 
opfølgningspunkterne fra tilsynsrapporten.  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 



 
6. 
 

Tilsynsrapporten 
Vi drøfter, hvad det indebærer med opfølgningspunkterne 
vi har fået. Vi er i gang med at få godkendt den første 
opfølgningsplan vi skal lave. De to andre følger tæt efter.  

 

7. Evt. Der er dialogmøde mellem Børn og Skoleudvalget og 
formandskaberne i forældre- og skolebestyrelser samt 
ledelserne i område Nord torsdag d. 9 februar. Vi drøftede 
de 4 temaer der er på dagsordenen. 
Tema 1: hvad er vi optaget af i øjeblikket-på vores skoler       
og i vores dagtilbud? 
Tema 2: Overgange – ind i skolen, i skolen og ud af skolen 
Tema 3: Det tværfaglige samarbejde i kommunen. 
Tema 4: Lige muligheder for alle børn – hvordan sikrer vi 
og arbejder med det? 
  
 

 

   
 
 

  

 

  


